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PROTOKÓŁ NR XXXI/16 

 

z sesji Rady Gminy Jaśliska, odbytej w dniu 28 grudnia 2016 r. o godz. 1730  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Jaśliska. 

 

W sesji udział wzięli następujący radni: Renata Pelczar, Angelika Uram,  

Jan Szymczakowski, Ryszard Chowaniec, Janusz Mazur, Teresa Mezglewska, Jan Farbaniec, 

Bogusław Gwiżdż, Jan Puchalik, Leszek Madej, Jarosław Farbaniec, Krzysztof Kostycz  

i Piotr Smoleń. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Jaśliska – Adam Dańczak, Zastępca Wójta Gminy 

– Jerzy Magierowski, Skarbnik Gminy – Agnieszka Kurdyła, Sekretarz Gminy – Piotr Urban, 

pracownik Urzędu Gminy – Kamila Majdosz oraz sołtysi. 

Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Otwarcia sesji dokonał i obradom przewodniczył Bogusław Gwiżdż Przewodniczący 

Rady Gminy Jaśliska. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. Na sekretarza obrad powołał radnego 

Janusza Mazur. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chce wnieść zmiany do porządku obrad.  

Wójt Adam Dańczak wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących zmian. 

W punkcie 6 pod literą  a, wprowadzenie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej  

na 2017 rok przedstawionego na druku nr 185a zamiast projektu uchwały przedstawionego  

na druku 185 oraz wprowadzenie pod literą b projektu uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2017 – 2020 przedstawionego na druku nr 186a 

zamiast projektu uchwały przedstawionego na druku 186, a także wprowadzenie pod literą f  

w punkcie 6 dodatkowego projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Jaśliska – druk nr 190. 

Więcej propozycji zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Poddany pod głosowanie wniosek Wójta przyjęty został jednomyślnie /głosowało  

13 radnych/. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał porządek obrad po zmianach. 

Przedstawia się on następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy Jaśliska. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska. 

5. Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwały budżetowej Gminy Jaśliska na 2017 rok /druk nr 185a/, 

b) wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2017 – 2020 /druk nr 

186a/, 

c) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Jaśliska z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok” /druk nr 187/, 
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d) zatwierdzenia taryfy za odbiór ścieków do oczyszczalni w miejscowości Daliowa 

/druk nr 188/, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego /druk nr 189/, 

f) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok  /druk nr 190/. 

7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

9. Zamknięcie sesji.     

                                                         

Poddany pod głosowanie porządek obrad po zmianach przyjęty został jednomyślnie 

/głosowało 13 radnych/. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy Jaśliska 

 

Uwag do protokołu z XXX sesji Rady Gminy Jaśliska odbytej w dniu 8 grudnia  

2016 r.  nie zgłoszono. Poddany pod głosowanie przez Przewodniczącego Rady Bogusława 

Gwiżdż protokół został przyjęty jednomyślnie /głosowało 13 radnych/. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Wójt Gminy Adam Dańczak przedstawił informację z działalności międzysesyjnej.  

Informował, że w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 8 grudnia do dnia dzisiejszego jego 

działalność polegała na realizacji niżej wymienionych najważniejszych spraw. 

- 13 grudnia 2016 r. odbyła się kontrola w zakresie funkcjonowania archiwum. Kontrola 

przeprowadzona była przez Podkarpacki Urząd Wojewódzki. W wyniku kontroli nie 

stwierdzono uchybień. 

- 20 grudnia 2016 r. uczestniczył w spotkaniu z prokurentem firmy Fausta – Agro /w związku 

z pismem Marszałka Województwa Podkarpackiego/, poszukującego na terenie województwa 

podkarpackiego dla inwestora terenów pod budowę centrum ochrony ginących gatunków  

i edukacji przyrodniczej. Wójt udzielił szerszych informacji na temat tej inwestycji oraz 

przedmiotowej sprawy. 

- 23 grudnia 2016 r. uczestniczył w spotkaniu z Panem Markiem Kubin, na którym Pan 

Marek Kubin po krótce przedstawił pomysł na funkcjonowanie Centrum Integracji 

Społecznej. Wójt mówił o poszukiwaniu przez  Pana Marka pomieszczenia na organizację 

spotkań, które zostałoby przez CIS wyremontowane, doposażone lub wyposażone w media.   

Informował w tym miejscu, że na pierwszy rzut,  nasunęły mu się pomieszczenia świetlicy 

znajdujących się w budynku Starej Szkoły w Daliowej. Uzasadnił ten wybór.    

Wójt Adam Dańczak informował dalej, że w bieżącym tygodniu dopinane zostają sprawy 

związane z sprzedażą działki dla Pani Barbary Zielonka. Poza tym w okresie 

przedświątecznym wraz z Zastępcą Wójta Jerzym Magierowskim koncentrowali się nad 

wykonaniem remontu dróg ze środków powodziowych. Zaznaczył tu, że dzięki uporowi  

i optymistycznej postawie Pana Jerzego Magierowskiego zadania te udało się wykonać  

i w tym miejscu podziękował Zastępcy za jego postawę.     
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Ad. 4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska 

 

Informację z realizacji uchwał podjętych na XXX sesji Rady Gminy Jaśliska 

przedstawił Sekretarz Gminy Piotr Urban. Informację przyjęto bez uwag; stanowi ona 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5.  Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

W punkcie tym Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż poprosił o zadawanie pytań. 

W pierwszej kolejności pytania zadawali radni gminy. 

Radna Teresa Mezglewska pytała, o możliwość zamontowania na schodach 

usytuowanych przy budynku Domu Ludowego w Jaśliskich gumowych mat 

antypoślizgowych. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Jan Farbaniec pytał o drogę w kierunku Państwa Porady  

w Jaśliskach. Następnie zwrócił się z prośbą w związku z zatrudnieniem pracownika 

gospodarczego i wykorzystując okres zimowy o przygotowanie materiałów do zmontowania 

ławek do jaśliskiego rynku. Poinformował ponadto, że budka Pana Marczaka usytuowana na 

gminnej drodze jest w złym stanie. Mówił o zgłaszanych do niego przez mieszkańców 

interwencjach w tej sprawie. Zwrócił się z prośbą do Wójta o skierowanie do Pana Marczaka 

pisma z prośbą o jej naprawienie bądź rozebranie. Zwrócił się również z prośbą  

o przekazanie pracownikom zajmującym się odśnieżaniem, aby odśnieżali  również chodnik 

na moście przecinającym drogę prowadzącą w kierunku Szkoły w Jaśliskach jak również 

chodnik przy drodze na odcinku ,,Dom nauczyciela”  - Szkoła. Informował, że na moście 

odśnieżana jest dróżka, natomiast chodniki nie są odśnieżone. Chodnik na odcinku ,,Dom 

nauczyciela”  - Szkoła odśnieżony jest w części, wąski pas na długości chodnika. Pomiędzy 

odśnieżonym pasem, a drogą zalega śnieg. Proponował śnieg ten odrzucić poza chodnik. 

Stwierdził, że rozwiązanie to ułatwi ruch pojazdów np. przy wymijaniu się.  

Następnie głos zabrał radny Leszek Madej. Zgłosił potrzebę odśnieżania większej części 

chodnika znajdującego się przy drodze wojewódzkiej w miejscowości Posada Jaśliska. 

Informował, że chodnik odśnieżany jest na szerokość łopaty do odśnieżania i utrudnia  

to poruszanie się tamtędy pieszych. 

Radna Renata Pelczar pytała o piec, który jak stwierdziła, miał być zamontowany   

w pomieszczeniu świetlicy w Szklarach. Mówiła, że obecnie panują niskie temperatury, które 

mogą doprowadzić do zamarznięcia wody w rurach. Dodała, że w świetlicy nie ma już czym 

palić. Drewno znajdujące się przy świetlicy zostało zabrane. 

Kolejno sołtys wsi Wola Niżna Jan Magierowski w sprawie Kapicy znajdującej się przy 

drodze wojewódzkiej w Woli Niżnej zwrócił się z pytaniem, czy gmina będzie przyjmować 

na stan część nieruchomość stanowiącej własność Skarbu Państwa, na którym posadowiona 

jest część Kapicy, czy zleci geodecie wykonanie usługi wydzielenia tej działki, na której 

posadowiona jest Kapica.  

 

Ad.6. Podjęcie uchwał 

 

 Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podjęcia uchwał. 

Ad.6a. 
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Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zwrócił się z pytaniem, czy są pytania  

do projektu uchwały, w sprawie uchwały budżetowej Gminy Jaśliska na 2017 rok.  

Pytań nie było. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Mezglewska przedstawiła pozytywną 

opinię Komisji do powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr XXXI/180/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 28 grudnia 2016 r. 

 

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Jaśliska na 2017 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXXI/180/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6b. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Bogusław Gwiżdż, czy są pytania do projektu 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2017 – 2020, 

pytań nie zgłoszono. 

Radna Teresa Mezglewska poinformowała, że  Komisja Budżetu i Finansów przedmiotowy 

projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr XXXI/181/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 28 grudnia 2016 r. 

 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2017 – 2020 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXXI/181/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6c. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Bogusław Gwiżdż, czy są pytania do projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Jaśliska z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok”, pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich Ryszard 

Chowaniec przedstawił pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr XXXI/182/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 28 grudnia 2016 r. 
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w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Jaśliska z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok” 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXXI/182/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6d. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Bogusław Gwiżdż, czy są pytania do projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za odbiór ścieków do oczyszczalni w miejscowości 

Daliowa, pytań nie było. 

Radna Teresa Mezglewska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów  

do powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr XXXI/183/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 28 grudnia 2016 r. 

 

w sprawie zatwierdzenia taryfy za odbiór ścieków do oczyszczalni  

w miejscowości Daliowa 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXXI/183/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6e. 

W związku z brakiem pytań do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia międzygminnego Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Środowiska Jarosław Farbaniec poinformował, że Komisja projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr XXXI/184/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 28 grudnia 2016 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXXI/184/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6e. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Bogusław Gwiżdż, czy są pytania do projektu 

uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok, pytań nie było.   

Radna  Teresa Mezglewska poinformowała, że  Komisja Budżetu i Finansów przedmiotowy 

projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 
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U C H W A Ł Y  Nr XXXI/185/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 28 grudnia 2016 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXXI/185/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

W punkcie tym, w związku z brakiem oświadczeń radnych, Wójta i przedstawicieli 

wspólnoty samorządowej Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż złożył wszystkim 

obecnym życzenia noworoczne.  

 

Ad. 8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

 

 Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Wójt Adam Dańczak.  

Radnej  Teresie Mezglewskiej odpowiedział, że utrzymanie schodów leży w gestii gminy  

i najemców: Poczty i Zakładu fryzjerskiego. Zaznaczył, że gmina ze swojej części wywiązuje 

się. Informował, że osadzeni, pracujący na rzecz gminy rano odśnieżają schody, ale podczas 

opadów śniegu, śnieg zostaje przez przechodniów naniesiony; uznał, że należałoby 

sukcesywnie je odśnieżać. Stwierdził, że na zamontowanych matach również będzie 

gromadził się śnieg i trzeba sukcesywnie je odśnieżać. Mówił, że poczuwa się do 

odpowiedzialności za to, aby schody były bezpieczne, twierdząc, że należy odśnieżać je 

również przez najemców. Przedstawił w tym miejscu rozwiązanie, a mianowicie mówił  

o zatrudnieniu przy akceptacji Rady osoby, która odpowiedzialna będzie za toalety znajdujące 

się w rynku Jaślisk, za przystanek, klomby w okresie letnim, jak również za schody.   

W powyższej sprawie wywiązała się dyskusja. Po jej zakończeniu, Wójt Adam Dańczak  

w odpowiedzi na kolejne, zadane przez Zastępcę Przewodniczącego Jana Farbaniec pytanie 

informował, że remont drogi prowadzącej w kierunku posesji Państwa Porady został 

wykonany na odcinku stanowiącym własność gminy. Stwierdził, że, celem poprowadzenia 

drogi w stronę Państwa Porady, należy dokonać zamiany działek pomiędzy gminą a Parafią 

Jaśliska. Droga biegnąca pod las, stanowiąca własność Parafii przecina drogę gminną w 

części poza skrzyżowaniem w stronę drogi powiatowej. W tym miejscu Wójt Adam Dańczak 

poinformował o chęci powiązania i zrealizowania spraw: sprawy dotyczącej zamiany działek 

pomiędzy gminą a Parafią, jak również skomunalizowania nieruchomości gruntowej będącej 

własnością Skarbu Państwa, na której posadowiona jest Kaplica w formie trójkąta, 

odcinającej dostęp do posesji od Państwa Futyma poprzez Panią Kalubową, Pana Łątkę do 

Pana Majdosza i ich zrealizowania. 

W sprawie ławek, Wójt odpowiedział, że łatwiej będzie kupić gotowe elementy metalowe  

i dorobić tylko do nich łaty /siedziska/.  

W sprawie budki informował, że Pan Marczak dzierżawi działkę, na której posadowiona jest 

przedmiotowa budka, w której przetrzymuje swoje rzeczy. Wójt stwierdził, że najemca 
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poniekąd powinien poczuwać się do tego, aby utrzymywać ją w dobrym stanie technicznym. 

Powiedział, że ze strony gminy zostanie przypomniane najemcy o obowiązku utrzymaniu 

porządku.  

W odpowiedzi na poruszane przez Zastępcę Przewodniczącego Rady Jana Farbaniec oraz  

radnego Leszka Madej sprawy dotyczące odśnieżania chodników wyjaśnił, że osoba 

odśnieżająca chodnik na moście, na odcinku drogi prowadzącej od górki z Jaślisk w stronę 

Szkoły musiałaby precyzyjnie i w pierwszej kolejności delikatnie odgarnąć śnieg z wąskiego 

chodniczka. Zastępca Przewodniczącego Rady Jan Farbaniec zabierając głos mówił  

o poszerzeniu przez niego odcinka drogi biegnącej koło posesji Państwa Gutowskich poprzez 

odsunięcie śniegu koparką i poinstruowaniu pracownika tam odśnieżającego tą drogę, jak ją 

odśnieżać. Deklarował, w przypadku opadów śniegu odśnieżyć odcinek tej drogi.  

Wójt Adam Dańczak kontynuując swoją wypowiedź powiedział, że warunki w zimie,  

są bardzo niebezpieczne w przypadku wymijania się samochodów, czy omijanie pieszego. 

Jego zdaniem gmina nie jest w stanie utrzymać wszystkich miejsc newralgicznych w dobrym, 

bezpiecznym stanie oraz uzasadnił to stwierdzenie. Odnosząc się do wybudowanych na 

terenie gminy chodników oznajmił, że bierze się na siebie ich utrzymanie. Na chwilę obecną 

gmina nie posiada takiego sprzętu, którym można by było wjechać na chodnik celem jego 

odśnieżenia. Stwierdził, że należy podjąć decyzję dotyczącą zakupu do małego traktora 

odpowiedniego do odśnieżania osprzętu. 

Zdaniem Przewodniczącego Rady Gminy Bogusława Gwiżdż wiąże się to z dodatkowymi 

kosztami – zatrudnieniem  pracownika. W związku z wydatkami związanymi z budową 

kanalizacji podał w wątpliwość wydatkowanie środków na zakup tego osprzętu.   

Następnie Wójt  radnej Renacie Pelczar odpowiedział, że piec został zakupiony  

i prawdopodobnie w piątek podjęta zostanie próba jego zamontowania w pomieszczeniu 

świetlicy. 

Na zakończenie, w punkcie tym, Wójt Adam Dańczak podziewał radnym za złożone życzenia 

drogą sms- ową i telefonicznie. Ponadto poinformował o mającym się odbyć w dniu 

jutrzejszym pogrzebie ojca Burmistrza z Rymanowa i organizowaniu w tym celu delegacji. 

Prosił o wcześniejsze zgłaszanie chęci udziału w pogrzebie Sekretarzowi Gminy Piotrowi 

Urbanowi. 

 

Ad. 9. Zamknięcie sesji  

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż 

zamknął XXXI sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 1840.  

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

 

Renata Milan                                                    Bogusław Stefan Gwiżdż                      


